



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Bid Receiving Unit
Procurement & Contracting Services Branch
VISITOR'S CENTRE
Royal Canadian Mounted Police
73 Leikin Drive
Ottawa, Ontario K1A 0R2

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries :

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Police Patch, Reflective, Large & Small / Pièces réfléchissantes portant la mention « Police », petites et grandes		Date April 24, 2014 24 avril, 2014
Solicitation No. – N° de l'invitation M0077-13-G639		Amendment No. – N° de la modification # 001
Client Reference No. - No. De Référence du Client		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At / à :	2 :00 pm EST	EDT(Eastern Daylight Time) HAE (heure avancée de l'Est) <i>or</i> EST (Eastern Standard Time) HNE (heure normale de l'Est)
On / le :	May 5, 2014 - 5 mai 2014	
F.O.B. – F.A.B	GST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Steve Perron Procurement and Contracting Officer		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3818		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082



This amendment is raised to address the following:

- To respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

I am wondering if you can provide information regarding the back of the patch, if the material has any fusible backing or specific requirement for the backing of the patch. Also - can you provide the distance between the bottom of the POLICE to the reflective strip. The height between the word POLICE and reflective stripe is indicated in the large size diagram but not the small, please advise.

Answer 1:

There is no backing on this item. It is a single layer of material as specified in para. 2.1. The distance between the word POLICE and reflective is 8mm which is not in the drawing but obtainable from the viewing sample.

Question 2:

Will the RCMP technical authority consider other manufacturing techniques outside of the description in the RFP?

Answer 2:

No

Observation 1:

When scaled up to proper size, the proportions do not yield the same look as the drawing PD-PE-93 for both the large and small patches.

Answer 1:

The drawings in the purchase description are not to scale and therefore do not represent an accurate proportion. The drawings are to show the dimensions not the proportions. The drawings do indicate they are not to scale.



La présente modification vise à :

- répondre aux questions reçues pendant la période de soumission;

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 :

Je me demande si vous pouvez fournir des informations sur le dos de la pièce, si le matériel a une épaisseur, support fusible ou exigence spécifique pour le support de la pièce. Aussi - pouvez-vous donner la distance entre le fond de la police à l'élingue de réflexion. La hauteur entre le mot POLICE et bande réfléchissante est indiqué dans le grand schéma, mais pas pour la petite, s'il vous plaît indiquer.

Réponse 1 :

Il n'ya pas de support sur ce produit. Il s'agit d'une seule couche de matériel tel que spécifié dans le paragraphe. 2.1. La distance entre le mot POLICE et la bande de réflexion est de 8mm qui n'est pas mentionné dans le dessin, mais obtenue à partir de l'échantillon de visualisation.

Question 2 :

Est-ce que l'autorité technique de la GRC envisagerait d'autres techniques de fabrication en dehors de la description dans la demande de propositions?

Réponse 2 :

Non.

Observation 1:

Lorsque mise à l'échelle, les proportions ne donnent pas le même aspect que le dessin PD-PE-93 pour les grandes et petites parcelles.

Réponse 1 :

Les dessins dans la description d'achat ne sont pas à l'échelle et représentent donc une proportion exacte. Les dessins montrent les dimensions pas les proportions. Les dessins indiquent qu'ils ne sont pas à l'échelle.